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L. Plekker, voorzitter 

K. Zwakman, commissiegriffier 

 
VVD: M. Raat, J. de Vries, D. Steltenpool 

CDA: E. Meester, A. Iz 

GB: R. Paarlberg 
D66: G. Mos, Y. Nijsingh 

PvdA: B. de Jong, R. Velthuis 

PWF: I. Erdos, P. Koning, S. Zeilemaker 

PW2010: A. Smit, B. Burggraaf 
CU: S. Visser 

GL: G. van Keulen, R, Manshanden 

BAMM: A. Meester 

 
Portefeuillehouders: D. Kuipers, H. Nederpelt, F. Streng, A. van Langen, J. Fit 

(vanaf 19.15 uur) 

Ambtelijke ondersteuning: P. Wilbrink 

 
Van deze vergadering zijn audio- en video-opnamen beschikbaar. 

  

Ag.pt. Onderwerp 
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Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet allen welkom. 
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Spreekrecht art. 16 Verordening op de raadscommissies gemeente Medemblik 2016 

Er hebben zich geen insprekers gemeld. 
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Rvs Zienswijzen uitbrengen over begrotingen 2019 en jaarrekeningen 2017 
Gemeenschappelijke regelingen  (DOC-18-068094)  

 

Op voorstel van de voorzitter worden de zienswijzen per Gemeenschappelijke 

Regeling behandeld, waarbij begroting en jaarrekening gelijktijdig aan de orde 
worden gesteld.  

Voorafgaand aan de behandeling per regeling wordt door de fractie D66 opgemerkt 

dat voor alle regelingen geldt dat er grote investeringen in ICT plaatsvinden, terwijl 

er al jaren geen sprake is van efficiëntere, kostenbesparende dienstverlening. Naar 
de mening van de fractie was dit het doel van de ICT investering. Portefeuillehouder 

Streng antwoordt dat digitalisering geen tijdelijk proces is, maar een 

maatschappelijke ontwikkeling. De dienstverlening van de overheid dient te blijven 

aansluiten bij wat maatschappelijk gevraagd wordt. Dit werkt kostenverhogend.  
Door de fractie GroenLinks wordt  opgemerkt dat de late aanlevering van de stukken 

een gedegen behandeling niet mogelijk maakt. Het gaat om meer dan 1500 pagina’s. 

De fracties CU, PWF en D66 delen dit standpunt. 

De fractie GL wil graag een reactie op de zienswijze van de Kop van Noord-Holland, 
omdat  deze nogal lijkt af te wijken van die van het College, met name die van de 

RUD. Wethouder Van Langen zegt een schriftelijke reactie van het college toe vòòr 

de komende raadsvergadering. 
  

Op vragen wordt door of namens het college als volgt geantwoord.  

 

1. CAW (Centraal Afvalverwijderingsbedrijf Westfriesland) – Pfh A. van Langen 
Op een vraag van de fractie VVD antwoordt wethouder Van Langen dat ondanks de 
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ruime reserve CAW nu niet gekozen is voor een terugvloeien van gelden naar de  
deelnemende gemeenten. Er worden nu zwarte cijfers geschreven. Er wordt nu 

gereserveerd om de garantstelling te kunnen afbouwen. 

Op een vraag van PWF wordt toegezegd dat schriftelijke informatie wordt verstrekt 

over de mandaatregeling voor de portefeuillehouders in het CAW.  
Op een vraag van PW2010 wordt geantwoord dat de HVC een systeem heeft om de 

afvalstromen in beeld te brengen, maar daar maakt Medemblik op dit moment geen 

gebruik van. De kwijtscheldingsregeling van het CAW is gebaseerd op het 

solidariteitsbeginsel dat binnen West-Friesland is ingevoerd.  
 

2. SSC De SOM (Shared Service Centre De Som) Portefeuillehouder F. Streng 

 

Het zou wenselijk zijn dat Hoorn gaat deelnemen in DeSom, maar daarin maakt 
Hoorn zijn eigen afweging. Het college is voorstander van deelname door Hoorn en 

zal dit blijven uitdragen. Overigens wordt op meerdere onderdelen, waaronder bij 

inkoop nu al steeds samengewerkt met Hoorn. 

De bestemmingsreserve harmonisatie en innovatie is bedoeld voor gezamenlijke 
projecten die voor alle aangesloten gemeenten van belang zijn. 

Op een vraag naar de stijgende kosten van de ICT, afgelopen jaar met meer dan 5 

ton, antwoordt de portefeuillehouder dat er steeds wordt gestreefd naar een 

realistische begroting, waarbij het gaat om noodzakelijke investeringen om mee te 
kunnen gaan in de vaak wettelijke vereisten. Er is sprake van een kwaliteitsniveau in 

de middenmoot en geen koploperpositie. 

De kwartaalrapportages worden afgeschaft, omdat deze vaak weinig nieuwe 
informatieve waarde toevoegen. De afspraak is dat er geïnformeerd wordt op het 

moment dat er inhoudelijk echt iets te melden is. 

 

3. GGD (Gemeentelijke GezondheidsDienst) - Portefeuillehouder J. Fit 
Bij het programma Jeugd is het ziekteverzuimpercentage 7,1%. Binnen dit 

programma dient altijd geleverd te worden, dus dient bij ziekte direct vervangen te 

worden. De begroting gaat uit van 5% en het percentage gaat nu richting 6%. Het gaat 

hier om medisch werk en niet-werk gerelateerd verzuim. 
Veilig Thuis is in 2015 gestart. De instroom is echter veel groter dan verwacht. Er is 

nu extra toezicht op gezet en er wordt onderzoek gedaan. Voor Veilig Thuis geldt een 

aparte dienstverleningsovereenkomst. Deze wordt na 3 jaar geëvalueerd. Veilig Thuis 

is geen onderdeel van de GR. Op dit moment wordt binnen het budget gewerkt, maar 
er wordt onderzoek gedaan of dit toereikend is. De verwachting is dat er meer nodig 

is. Voor extra budget dient de raad altijd toestemming te geven. Na afloop van het 

onderzoek wordt een voorstel door het college voorbereid.  

Het weerstandsvermogen van de GGD is negatief, dit geldt ook voor Veilig Thuis. De 
GGD heeft een taakstelling van € 430.000,-, er is dus geen weerstandsvermogen. 

Er is een ambtelijke werkgroep die gaat adviseren over de regionale afspraak over 

indexatie. De GGD heeft de indexatie anders ingevuld dan de gemeenten uit de regio 
verwachten. Er is verschil van inzicht. De heer Westerman (Concern controller GGD) 

vult aan dat naar de mening van de GGD een goede invulling wordt gegeven en dat nu 

een accountant gevraagd is hierover onafhankelijk te adviseren. 

 
4. Recreatieschap - Portefeuillehouder H. Nederpelt 

Fractie PWF mist bij de stukken bijlage 6. Antwoord: Bijlage 6 ontbreekt, omdat er 

geen aanbiedingsbrief is (er bestaat dus geen bijlage 6) (Zie tekst raadsvoorstel). 

Het hoge weerstandsvermogen komt voort uit het inmiddels vastgestelde natuur- en 
recreatieplan waarvoor gereserveerd is. In feite is dit een bestemmingsreserve en 

geen algemene reserve. 

 

5. RUD (Regionale UitvoeringsDienst)- Portefeuillehouder A. van Langen 
Bij de RUD lijken de behaalde resultaten heel algemeen geformuleerd, zoals ook door 

de Noord-Kop wordt opgemerkt. Het college zal schriftelijke reageren op de vraag 

waar in de jaarrekening de behaalde resultaten voor Medemblik zijn verwoord. 

Mogelijke taakvermindering als gevolg van wetgeving wordt door de RUD als een 
mogelijk financieel risico gezien. Dit hangt ook samen met een verandering van 
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financiering: van lumpsum naar taakgerichte financiering.  
De personele aanpassing is een voortdurend proces van vergrijzing en uitstroom. 

Er komt een schriftelijke reactie over de Europese procedure van aanbesteding van 

reguliere controles en met name wat in eigen huis verzorgd wordt en wat uitbesteed 

wordt .  
 

6. Veiligheidsregio - Portefeuillehouder F. Streng 

De bezetting door de vrijwilligers is een blijvende zorg. Veel vrijwilligers verlaten 

vanwege hun leeftijd de organisatie. Vrijwilligers van nu vragen bovendien een 
andere benadering dan vrijwilligers van 10 jaar geleden. Er wordt gedacht aan multi-

inzetbaarheid, maar dat vraagt weer extra deskundigheid van vrijwilligers, terwijl de 

eisen al hoog zijn. 

Op een vraag naar zijn tevredenheid met de VR antwoordt de heer Streng dat er een 
lang traject gelopen is, nadat de VR gevormd is. Er is veel geharmoniseerd en er is 

een bezuiniging van 7,4 miljoen doorgevoerd. Nu is de VR op orde en functioneert 

prima. Maar de wens is dat er nu meer naar de inhoud t.a.v. Medemblik wordt 

gekeken, de aansluiting op de lokale situatie. 
Het tekort aan ambulancepersoneel komt voort uit zowel de vereiste tot het draaien 

van roosterdiensten als de onregelmatige werktijden. Daarnaast is er een tekort aan 

gekwalificeerd en ervaren werkers in de gezondheidszorg. Gedacht wordt aan een 

oplossing door afhankelijk van de vervoersvraag meer of minder gekwalificeerd 
personeel op de wagens te zetten.   

Het C2000 systeem werkt na een moeizame start naar behoren en in ieder geval 

beter dan de eerdere apparatuur. Inmiddels raakt ook dit systeem gedateerd en is 
aan vervanging toe. Er zijn geen signalen bekend dat het systeem gevoelig zou zijn 

voor hacken. 

 

7. WerkSaam - Portefeuillehouder H. Nederpelt 
Op een vraag van GB n.a.v. de begroting 2019 antwoordt de portefeuillehouder dat 

een opmerking over de niet benoemde risico’s wordt meegenomen in de reactie naar 
WerkSaam.   

Op een vraag van PWF naar het behalen van de doelstelling van 80 beschutte 

werkplekken, antwoordt de wethouder dat WerkSaam aanvankelijk bij de  koplopers 
behoorde, maar dat het nu steeds moeilijker wordt hier invulling aan te geven. 

 

8. West Fries Archief - Portefeuillehouder J. Fit 

Op de vraag van GL wat bedoeld wordt in de zienswijze om punt 3 te verwijderen, 
wordt schriftelijk geantwoord.  

Op de vraag naar een overzicht van mogelijkheden van alle GR-en om de 

digitalisering bij DeSom neer te leggen, wordt schriftelijk geantwoord. 

Op een constatering van de VVD dat er een constante achterstand is bij het fysieke 
beheer (w.o. duurzame opslag en indexeren) antwoordt de wethouder dat zij hier 

blijvend aandacht voor zal vragen. 

Fractie CU vraagt in vervolg op schriftelijke vragen aandacht voor de 

toegankelijkheid van burgers bij het archief bijvoorbeeld bij het gebruik van 
bouwtekeningen. 
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Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering en constateert dat de zienswijzen aansluitend in de 

meningvormende commissievergadering worden besproken.  

 
 

 

 

 
 

Gewijzigd/ongewijzigd vastgesteld in de cie. B&M op 14 juni 2018 


